

Konformitätserklärungen – California Proposition 65

Die California Proposition 65 (Safe Drinking Water and Toxic Act of 1985) ist zum Schutz von Trinkwasser vor Chemikalien, welche Krebs, Geburtsfehler oder Fortpflanzungsschäden verursachen können.

Die Endverbraucher müssen informiert werden, wenn von einem Produkt eine entsprechende Gefährdung bei bestimmungsgemässer Verwendung ausgehen kann. Die Grundlage dafür ist eine Liste von über 1028 Verbindungen (Stand: 09. Mai 2023).

Bei bestimmungsgemässer Verwendung der Produkte der STS Sensor Technik Sirmach AG besteht keine Gefährdung für Mensch und Umwelt im Sinne der California Proposition 65.

Die STS Sensor Technik Sirmach AG stellt Produkte für den gewerblichen Einsatz und nicht Produkte für Endverbraucher her. Somit besteht keine Verpflichtung, einen Warnhinweis auf den Produkten anzubringen.

Ort, Datum

CH - Sirmach, 16. Juni 2023

Name und Funktion

Marcel Meier
Leiter Qualitätsmanagement

Declarations of Conformity – California Proposition 65

California Proposition 65 (Safe Drinking Water and Toxic Act of 1985) is designed to protect drinking water from chemicals that can cause cancer, birth defects or reproductive harm.

End users must be informed if a product may pose a corresponding hazard when used as intended. The basis for this is a list of over 1028 compounds (as of 09 May 2023).

If the products of STS Sensor Technik Sirmach AG are used as intended, there is no risk to humans or the environment as defined by California Proposition 65.

STS Sensor Technik Sirmach AG manufactures products for commercial use and not consumer products. Therefore, there is no obligation to affix a warning notice to the products.

City, Date

CH - Sirmach, June 16, 2023

Name and Function

Marcel Meier
Head of Quality Management